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ROZHOVOR S ... NAŠA ABSOLVENTKA

1. Na úvod by som sa ťa chcela 
opýtať, či aj po 4 rokoch štúdia 
na našej škole neľutuješ výber 
školy, študijného odboru?

K: Na začiatku bolo veľmi ťažké 
si zvyknúť na to všetko nové a 
samozrejme, že som rozmýšľala 
aj nad prestupom na inú školu. 
Ale na všetko treba viac času 
a postupne som si začala 
zvykať. Takže teraz môžem s 
istotou povedať, že výber tejto 
školy ani študijného odboru 
neľutujem, práve naopak, som 
veľmi rada, že som sa pre túto 
školu rozhodla.

2. Počas svojho štúdia si ab-
solvovala aj prax v nemocnici. 
Prezradíš naším čitateľom ne-
jaký zaujímavý zážitok z praxe?

K: Pre mňa osobne bol zaují-
mavým a hlavne veľmi krás-
nym zážitkom, keď som sa na 
gynekologicko-pôrodníckom 
oddelení mohla dostať k pôro-
du. Narodenie dieťatka bolo 
plné emócií. Samozrejme, že 
máme oveľa viac zážitkov a 
spomienok, ktoré nám ostanú 
navždy.

3.O čo ťa obohatilo štúdium na 
našej škole?

K: Táto škola ma naučila veľmi 
veľa. Či už ako odobrať krv, 
merať fyziologické funkcie, 
aplikovať lieky, ako správne 
podať prvú pomoc, a tým 
zachrániť niekomu život… 
Vďaka tomuto štúdiu som 
získala obrovské vedomosti 
a najmä zručnosti, ktoré sú 
potrebné do života. Viem, ako 
sa rozhodnúť v zložitých si-
tuáciách a ako správne a rýchlo 
reagovať. A najmä ma naučila, 
ako mám správne komunikovať 
a správať sa k druhým ľuďom, 
a preto sa riadim jedným citá-
tom: „Správaj sa k druhým tak, 
ako chceš, aby sa oni správali k 
tebe!”

4. Ako by si zhodnotila hektický 
4.ročník keď, že bol iný ako po 
iné roky?

K: Ako som už spomína-
la - 4. ročník bol pre mňa 
náročný z hľadiska toho, 
že bol veľmi stresujúci a 
veľmi vyčerpávajúci. Neve-
deli sme, ako sme na tom s 
vedomosťami, zručnosťami 
a ako tento ročník skončíme. 
Chýbala nám prax, v ktorej sme 
mali veľké nedostatky. Učenie 
doma sa nedalo porovnať s 
učením sa v škole. Ale napo-
kon sme tento ročník ukončili 
všetci úspešne.

5.Plánuješ pokračovať v štúdiu v 
tomto odbore?

K: Samozrejme, že áno. Podala 
som si dve prihlášky na vysoké 
školy do Martina a Banskej 
Bystrice. Chcem ďalej získavať 
nové vedomosti a zručnosti v 
odbore ošetrovateľstvo, pretože 
ako sa vraví, učíme sa celý 
život. Dúfam, že to vyjde, tak 
držte palce. 

6. Čo by si odkázala študentom, 
ktorí by chceli študovať na našej 
škole.

K: Vybrali ste si náročné po-
volanie, ale toto povolanie je 
jedno z najkrajších, aké môže 
existovať.  Najdôležitejšie 
zo všetkého je, aby ste to, čo 
budete robiť, milovali. Ja os-
obne môžem povedať, že by 
som si túto školu vybrala hneď, 
pretože nám poskytne prípravu 
do života a naučí nás, ako byť 
správnym človekom a čo je 
najcennejšie na svete - naše 
zdravie. Držte sa!

Za rozhozhovor ďakujeme ...
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